



JOSHA - Table of Contents Volume 2 Issue 1

Authors: Gerhard G. Steinmann
Submitted: 29. January 2015
Published: 29. January 2015
Volume: 2
Issue: 1
Keywords: JOSHA, Contents, Vol 2 (1) 2015
DOI: 10.17160/josha.2.1.19

JOSHA

josha.org

**Journal of Science,
Humanities and Arts**

JOSHA is a service that helps scholars, researchers, and students discover, use, and build upon a wide range of content

Editorial

JOSHA – The Second Issue

January 27, 2015 <http://josha-journal.org/en/categories/other/articles/josha-the-second-issue-a53adb90-fa53-43a1-802d-7914657f9f2f>

Drug Research

Interferon-stimulated gene expression in chronic hepatitis C virus genotype 1 infected patients treated with the NS3/4A protease inhibitor faldaprevir in combination with pegylated interferon alpha-2a/ribavirin

Yakov Datsenko

January 10, 2014 <http://josha-journal.org/en/categories/drug-research/articles/interferon-stimulated-gene-expression-in-chronic-hepatitis-c-virus-genotype-1-infected-patients-treated-with-the-ns3-4a-protease-inhibitor-faldaprevir-in-combination-with-pegylated-interferon-alpha-2a-ribavirin>

Medicine

Behandlung der Immunthrombozytopenie mit Rituximab: Ergebnisse einer klinischen Studie konsekutiver Patienten von September 2000 bis März 2010

Rieke Marks

December 17, 2014 <http://josha-journal.org/en/categories/medicine/articles/behandlung-der-immunthrombozytopenie-mit-rituximab-ergebnisse-einer-klinischen-studie-konsekutiver-patienten-von-september-2000-bis-maerz-2010>

Medicine

Exercise, concomitant to therapy, has a positive influence on therapy-induced side-effects in patients with haematological malignancies

Fiona Streckmann

December 19, 2014 <http://joshajournal.org/en/categories/medicine/articles/exercise-concomitant-to-therapy-has-a-positive-influence-on-therapy-induced-side-effects-in-patients-with-haematological-malignancies>

Other

Die vergessene Seite in der Klimapolitik: Das Grüne Paradoxon im Lichte von Hotelling und Solow-Stiglitz

Felicitas Holzer

December 19, 2014 <http://joshajournal.org/en/categories/other/articles/die-vergessene-seite-in-der-klimapolitik-das-grune-paradoxon-im-lichte-von-hotelling-und-solow-stiglitz>